
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 19.3.2025, Brno-Líšeň, 
Jírova 2, od 18.15 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Josef Šiška, Naďa Jurčová, Christian Kopec, Janka
Wasserbauerová, Tomáš Dojivá, Zdeněk Loveček, Ivona Horáčková

Omluveni: Lukáš Bružeňák

Hosté: Jan Skotal - I. místostarosta, Mgr.David Staněk - ref.ŽP, Anna Týčová, Andrea 

Ondrůjová

Účastní se 8 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení - schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty a členy komise.

2. Schválení programu zasedání

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Stav vizuální reklamy v MČ Brno Líšeň - fotodokumentace

Referent organizačního odboru ÚMČ pan R.Častulík doplnil svou zprávu o stavu 

vizuálního smogu v Líšni.o fotodokumentaci s upřesněním místa a majitele.

Materiál je velmi podrobný a perfektně zpracovaný. Bude východiskem k boji 

s vizuálním smogem v naší městské části.

V rozpravě členové komise ocenili materiál, který zpracoval pan Častulík a doporučují 

v této práci dále pokračovat.

Usnesení: komise bere na vědomí dokumentaci o stavu vizuální reklamy v Líšni

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Informace o umístění kontejnerů na bioodpad

Pan Mgr.Staněk již v únoru oznámil, že dochází ke změně provozovatele.

MČ zajistila kontejnery na březen v obvyklém termínu - 3.víkend v měsíci.

Další termíny zatím nejsou známy, Mgr.Staněk bude o vývoji situace informovat.



5. Vodní hřiště na městečku

K tomuto bodu vystoupili hosté - paní PhDr Týčová a paní Ing.Ondrůjová . Občanská 

iniciativa Líšeň za vodou přišla s nápadem vzniku vodního hřiště na nám.Karla 

IV.v Líšni, kterým chtěla nabádat občany k lepšímu hospodaření s vodou. Prvky měly 

být uspořádány tak, aby se voda vsakovala do půdy. Bohužel realizace neodpovídá 

záměru a na místě vznikají kaluže.a voda odtéká na sousední parkoviště..V zimě 

prvky neplní svou funkci, protože voda v systému zamrzne. Realizace není zřejmě 

v souladu s projektem..Podle pana místostarosty Skotala se chystá setkání 

s architektkou, aby posoudila stav realizace a případnou reklamaci.u zhotovitele.

Usnesení: Komise bere na vědomí připomínky k realizaci projektu Vodní hřiště na 

městečku a doporučuje radě sjednat na místě nápravu, eventuálně posoudit možnost 

přemístění do chystané výukové zahrady.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Status ochrany lípy na ulici Ondráčkova

Paní PhDr.Týčová by ráda zpamátníla starou lípu u křížku na ulici Ondráčkova. Podle 

sdělení Mgr.Staňka zřejmě strom nesplnil kritéria pro zpamátnění. O toto může požádat

kdokoli.

Usnesení: komise souhlasí s inciativou paní PhDr. Týčové a doporučuje jí, aby o 

klasifikaci požádala jako občan.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Informace I.místostarosty

Město Brno zrušilo tzv. pálící dny v jednotlivých městských částech. Důvodem je 

novela zákona o ovzduší, která platí od 1.března 2025. Zákon je nad místní 

vyhláškou. Dále informoval o nadcházející akci Ukliďme Líšeň.



8. Příprava dubnového výjezdního zasedání

Další schůze komise bude výjezdní, tentokrát do lomu Kalcit. a uskuteční se dne 16.

dubna v 17.00 hod. Sraz na místě.

9. Předsedkyně poděkovala všem za účast.

Ing. Eva Svobodová 

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz

Tel. 605 228 262


